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REFERAT 15. NOVEMBER 2023 

 

BESTYRELSESMØDE 

FORUM  BESTYRELSEN 

Mødenr.: 07  

Mødedato: 27. oktober 2023  

Mødestart: 15:00 - 17:00  

Mødested: Idrættens Hus, Preben Elkjær  

Referent: RLI  

Deltagere: Bestyrelsen og chefgruppen.  

 

0. Bestyrelsens rum 

 

SAGER TIL BESLUTNING 

 

1. Politisk program  

 

Bestyrelsen blev orienteret om og drøftede udviklingen af det nye 

politiske program siden seneste bestyrelsesmøde. 

 

Bestyrelsen tog valg af Implement som ekstern konsulent for processen 

for udarbejdelse af det politiske program til efterretning. 

 

Bestyrelsen noterede sig afslutningsvis om rollefordelingen til 

drøftelserne med repræsentantskabet på budgetmødet. 

 

2. Strategiproces  

 

Bestyrelsen blev orienteret om den kommende strategiproces siden 

seneste bestyrelsesmøde.  

 

Bestyrelsen noterede sig afslutningsvis om rollefordelingen til 

drøftelserne med repræsentantskabet på budgetmødet.  

 

3. Grøn idræt - Certificering af forbund  

 

Bestyrelsen godkendte de første otte, grønne specialforbund, der 

præsenteres og får certificering på budgetmødet 2023. 

 

4. Youth Olympic Games i København  

 

Bestyrelsen drøftede eventuelt bud på Youth Olympic Games (YOG) i 

2030 i København. 
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Bestyrelsen er positive ift. at lave et bud på YOG i København. For 

bestyrelsen er det vigtigt, at et eventuelt YOG også indeholder et markant 

facilitetsløfte på idrætsområdet i København. På det nationale plan skal 

et YOG være katalysator for en markant satsning på talentmiljøer og 

talentudvikling i foreninger og specialforbund. 

 

Bestyrelsen gav DIF’s formand og direktør mandat til at fortsætte de 

indledende forhandlinger med Københavns Kommune, Sport Event 

Denmark samt staten i relation til afholdelsen af YOG i Københavns 

Kommune, samt parallelt hermed indlede en uformel dialog proces med 

IOC herom.  

 

Bestyrelsen vil på et senere bestyrelsesmøde drøfte mandatet til DIF’s 

formand og direktør forud for en beslutning om at gå til næste fase 

(continuous dialogue) i budprocessen sammen med Københavns 

Kommune og staten, hvilket forventeligt vil være på et bestyrelsesmøde i 

vinteren eller foråret 2024.  

 

Bestyrelsen godkendte rammerne for de ekstra ressourcer, som skal 

tilgå DIF i arbejdet med YOG -buddet, hvilket er en del af det mandat, som 

bestyrelsen gav til formand og direktør for den næste fase i 

budprocessen. 

 

Bestyrelsen var opmærksomme på, at der kan komme et øget 

ressourcetræk på DIF-administration i tilfælde af, at der aflægges et bud 

på YOG.  

 

5. Kulturministerens Parasportspris  

 

Bestyrelsen drøftede indstilling til kandidat til Kulturministerens 

Parasportspris. 

 

Bestyrelsen godkendte indstillingen med det forbehold, at 

Kulturministeriet ikke har sendt en officiel anmodning om indstilling til 

parasportsprisen.  

 

6. Eventuelt 

 


